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Protokoll 4 styrelsemöte 2024-06-04 

Kallade och närvarande understrukna: Kerstin Namuth, Benny Johansson, Hans Forsberg, 

Karin Söderlund, Karin Gustavsson, Stefan Arvidsson, Andreas Löfgren 

Dessutom distriktets valberedning; Eva Carlsson, Klaes-Göran Carlsson, Ann-Britt Carlsson 

Plats: Zoom kl. 18:30  

Länk: 
https://us06web.zoom.us/j/85263688885?pwd=a5G9qNUYWxbB5cpZMASrljArWR6xe3.1 

1. Mötet öppnades 

2. Dagordningen fastställdes 

3. Distriktets valberedning har ordet 

4. Föregående mötesprotokoll gicks igenom. 

5. Ekonomi 

Eftersom Benny inte hade hunnit in i mötet uppdaterade Hans oss på att första 

medlemsavgiftsutbetalning har kommit. Vi har inte haft några direkt utgifter. 

6. Distriktsordförandeträff 26-27 oktober på Mjölby Stadshotell – Hans kan inte åka. 

Alla ombeds fundera på om man kan. Karin G har jour och kan ej. Karin S är bortrest i 

jobbet dagarna innan så avstår helst. 

7. Förslag till verksamhetsplan för SBR 2025-2026. 

Det är Riksmöte i år. Viktigt att vi funderar på vad vi vill ta upp och delger 

Förbundsstyrelsen vad vi tänker om framtiden och idéer till verksamhetsplanen 

senast 8 september. Hans mailar vidare underlag till övriga i styrelsen. Alla går 

igenom det så tar vi upp det till diskussion vid nästa styrelsemöte. 

8. Möte med länsstyrelsen samt Hallands- och Skaraborgsdistrikten om bihälsa 27 

juni i Borås. Karin Jarl bjudit in styrelsen.  

9. Aktuella ärenden och aktiviteter  

Sommarmöte 

Upplägget är att lokalföreningen planerar för arrangemangets praktiska delar 

såsom lokaler, fika på för- och eftermiddag, lunch samt annat praktiskt. Distriktet 

håller i program och aktiviteter.  

Tanum ställer upp med lokal och ordnar catering och vi har bett de berätta vad de 

gör. De föreslår den 31 augusti. 

Ulrika Kranshammar har tackat jag till att hålla en föreläsning om behandlingsfri 

biodling, dock kunde hon inte den 31/8. 

Övrigt till programmet: 

https://us06web.zoom.us/j/85263688885?pwd=a5G9qNUYWxbB5cpZMASrljArWR6xe3.1


 
 

 
Organisations nr: 853300-8820 

- Sammetsgeting och invasiva växtarter. Karin S kollar med en kollega (Tage 

Volwes), och Stefan med Länsstyrelsen. Kerstin har idéer kring andra som kan 

prata om sammetsgetingen.  

- Något Barntema – Tanum har ju en barnverksamhet. Fråga om de kan planera 

något. 

- Bjuda in Haldens biodlardistrikt – Tanum har kontakter. 

- Karin G föreslår att vi tar upp intresseanmälningar avseende Apifondia i 

Köpenhamn september 2025 under sommarmötet. Kerstin beställer 

broschyrer mm. 

- Föredrag om behandlingsfri biodling 

- Föredrag om spärrboxmetoden 

 

Kerstin, Stefan, Benny och Karin*2 tar fram ett programförslag. Ett första möte 

den 10 juni, 18.30. Vi behöver gå ut med en ”Save the date” efter mötet på 

måndag 10/6. 

10. Planering av årets kommande aktiviteter 

Kerstin kan hjälpa till med anmälningar till alla inbjudningar. 

Vi beslutade att bilda små arbetskluster till varje aktivitet. 

- Cirkelledarutbildning – mitten av september, samarrangemang med 

Vuxenskolan. Ann-Britt och Ebba (vuxenskolan) kan hålla en fysisk utbildning som 

förslag den 28 september. Förslag på att vara i Södra Inlands föreningslokal.  Eva 

Carlsson kollar med styrelsen i Södra Inland. I första hand är utbildningen till för 

den som brukar hålla kurser. (Hans/ Kerstin) 

- Förtroendevaldsträff – vi behöver ha en i september-oktober. Tema något från 

önskelistan från förtroendevaldsträffen i Uddevalla (Andreas/Hans) 

- Förtroendevaldsträff – med nya styrelser, Zoom i nov/dec.  

- Nya Honungsdirektivet / EUs frukostdirektiv – Zoom i oktober tillsammans med 

förpackningsbestämmelserna/Livsmedelsverket om förpackningar.  

(Kvalitetsansvarig Karin G, Karin S). 

- Träff med distriktets bihälsoansvariga – tema enligt senare – Zoom i oktober 

Ann-Britt Carlsson. Ta det efter Riksmötet 20 oktober. 

- Skatteplanering för hobbybiodlare – Zoom i mitten/slutet av november – Hans 

tillsammans med Ebba. 

- Träff och utbyte med Hallands- eller/och Skaraborgsdistriktens styrelser – någon 

gång under vintern - Kerstin  

- Fysiskt möte i september med distriktets svärmfångare för uppföljning och 

erfarenhetsutbyte. Stefan presenterade sitt förslag på program. Förslag på datum 

21 september. Planerad lokal SV på Skansgatan 3, Uddevalla. Kerstin kollar med 
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Ebba om lokalen är ledig. Karin S skickar en svärmfångarlista till Stefan och 

Kerstin. 

Vi beslutade att betrakta svärmfångarna som förtroendevalda avseende 

kostnader och reseersättning, etc. 

- Eventuella förberedelser för Apimondia i Köpenhamn september 2025. Se ovan 

punkt om sommarmöte. 

11. Rapporter 

- Från föreningarna 

- Från förbundet. Mycket på gång bl.a Oxalsyreförågning, pyralitprojekt, böcker om 

bihälsa, näringsbiodling, drottningodling mfl. klara. 

12. Övriga frågor  

13. Nästa styrelsemöte 20 augusti, kl. 18.30 via Zoom. 

14. Mötet avslutades 

 


